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J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. február 13. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme
7370 Sásd, Dózsa György utca 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Rabb Győzőné, Takácsné Somogy vári Mária, Urvald Péter 
képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Nagy Lajos László pénzügyi 
irodavezető, Tollár Mónika jegyzőkönyvvezető.

Igazoltan távol: Székely Szilárd képviselő

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 6 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében 
a képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül.
Javasolta, hogy a meghívóban kiadott 4./ napirendi pontot vegyék le a tárgyalandó napirendi 
pontok közül, továbbá 2./ napirendi pontként az alábbi napirendi pontot tárgyalják még meg:

-  Alapítvány létrehozása a Sásdi Mentőállomás működési támogatása céljából.

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Alapítvány létrehozása a Sásdi Mentőállomás működési támogatása céljából
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

3. / Sásd Város Önkormányzata 2024. évi költségvetése (I. forduló)
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

4. / Sásd és Térsége Nonprofít Kft. támogatási kérelme
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

5. / Fogorvosi rendelő bérlete
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

6. / Polgármester 2024. évi szabadság ütemterve
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

7 ./ Közmeghallgatás időpontjának kitűzése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester
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8./ Lakásügy
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a testület zárt ülés keretében tárgyalja a 
8./ napirendi pontot, mivel személyi ügyről van szó.

Napirendek tárgyalása:

1./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a legutóbbi testületi ülésük 2024. január 
18. napján volt. Rendkívüli ülést 2024. január 31-én tartottak.
Január 18. napján ajánlatot kaptak a tervezett Sásd, Kossuth L. utcai társasházi közösség 
számára létesítendő játszótér eszközeire, ami nagyságrendileg 3.750.000,-Ft-os önerős 
beruházást jelent. A játékok gyártása folyamatban van, tavasszal kerülnek telepítésre. így 
gyakorlatilag négy év alatt sikerült az Újtelepen, a Deák téren, a Fáy A. utcában, Hömyéken, 
az óvoda és bölcsőde udvarán és majd a Kossuth L. utcában is játszóteret létesíteni, ahol hajó 
és várral kombinált játékelemek kerülnek telepítésre. Január 20-án tartották a Magyar Kultúra 
Napját a Közösségi Házban az idén 50 éves jubileumát ünneplő fuvószenekaruk 
közreműködésével. Mindenkinek megköszönte az ünnepségen való részvételét. Január 22-én 
elkészült a Sásd, Arad u. 1. szám alatti épület áramhálózatának a szabványosítása és a 
tűzvédelmi főkapcsolónak a beépítése. Január 23-án került sor a Sásdi Szent György Patika 
ünnepélyes átadására, amelyre meghívást kapott polgármesterként. Elmondta, hogy egy példás 
kivitelezéssel megvalósult projektről van szó. A patika bekerült a Gyöngy Patika hálózat 75 
referenciapatikája közé, amely jellemzően egységes külsővel, kinézettel rendelkezik. Az átadó 
ünnepségen elmondta, hogy szép gesztus a mai világban, hogy magánvállalkozásként 
magántőkét befektetve és kockáztatva járul hozzá a közfeladatok ellátásához és ahhoz, hogy 
Sásdnak a járásszékhely szerepét erősíteni tudja. Sásd és vidéke minden lakója nevében 
megköszönte mindezt Dr. Deák Magdolna vezető gyógyszerész asszonynak és a patika minden 
munkatársának. Ezen a napon Sásdon tartózkodott Nagy Csaba országgyűlési képviselő úr, aki 
szintén ellátogatott az átadó ünnepségre. Január 24-én részt vett a Mecsek-Dráva 
Önkormányzati Társulás tanácsülésén. Január 25-én a pécsi Megyeházán gazdaságfejlesztési 
fórumon vett részt, ahol a térség polgármesterei számára államtitkári előadást tartottak a 
közeljövő régiót érintő gazdaságfejlesztési terveiről. Ugyanezen a napon Dr. Lakatos Lászlóval 
arról tárgyaltak, hogy az évente kétszer tartott helyi nőgyógyászati szakrendelését bővítse. A 
doktor úr nem zárkózott el a kéréstől. Megérkeztek a korábban már megrendelt városközponti 
virágosításra, növénytelepítésre az ajánlatok Gábor Dávidtól, aki többféle elképzelést mutatott 
be. Ennek értékelése még folyamatban van. Tavasszal tervezik a Szent Imre út, a Rákóczi út és 
a Kaposvári út kereszteződéséig, illetve a városközpontot magába foglaló jelentősebb 
virágosítást. Január 26-án apparátusi értekezletet tartottak a Hivatalban. Január 27-én 
Budapesten járt a Lumina Parkban a sásdi civilekkel a Helyiek a Városért Egyesület 
szervezésében. Két kisbusszal utaztak a Margitszigetre. A parkban nagyon szép 
fénydekorációkat láthattak. A kirándulást megelőzően került átadásra a Volkswagen 
kisteherautó a sásdi civilek részéről. A Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. használatában 
lévő kisteherautó már többször volt szervizben, sajnos erre önkormányzati pályázat nem 
adódott.
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A Magyar Falu Program Civil Alapjára pályázatot nyújtott be a Helyiek a Városért Egyesület 
gépjárműbe szerzésre, amin sikeresen nyertek 7 mFt-ot. Ebből az összegből vásároltak 
kisteherautót. Megköszönte a Helyiek a Városért Egyesület közreműködését és segítségét. A 
gépjármű tulajdonosa az egyesület, az üzembentartója pedig a Sásd Városgazdálkodási 
Nonprofit Kft. Megköszönte Nagy Csaba országgyűlési képviselő közreműködését a pályázat 
sikere érdekében. Január 29-én helyszíni bejárást tartottak a fedett piaccsamoknál a 
kivitelezővel, hivatali kollégákkal és műszaki ellenőrrel. Ennek kapcsán jegyzőkönyvben 
rögzítették a korábbi bejárás óta eltelt időben elvégzett garanciális munkálatok állását. A 
legtöbb hibajavításának határideje február 15., a hibák elhárítása folyamatban van. Február 15- 
én egész napos ellenőrzést tartanak majd a fedett piaccsamok pályázati projekt kapcsán. Ezt 
követően kerülhet sor a vállalt önerős beruházásaik megvalósítására. A létesítmény átadását a 
pünkösdi hétvégére tervezik. Január 30-án megérkeztek erre az évre önerős beruházásként 
tervezett buszvárókra kért ajánlatok a Tamás Kft-től. A Retro Büfé mellett tervezett buszváróra 
3 mFt összegű és a Friss Pékség előtti buszváró létesítésére 1,5 mFt összegű árajánlat érkezett. 
A Kaposvári úti Szolgáltató Ház elé modem stílusú, üvegfelületekből álló buszvárót terveznek, 
az üvegfalon sásdi információs térkép is helyet kap. A másik buszvárót a Friss Pékség előtt 
tervezik, itt gyakorlatilag kezdetektől fogva megoldatlan a fedett buszváró. Ennek a 
buszvárónak a megoldásában már régóta gondolkodtak. Sajnos a volán nem engedélyezi a 
buszváró kiemelt járdaszigetre való létesítését, és a járdán elhaladók miatt a járdán sem lehet 
felállítani a buszvárót. Az épület a Kapós Coop tulajdonában van. Tulajdonosi engedélyt kértek 
a Kapós Cooptól, hogy a tulajdonukban álló épületre féltetőket (4 db) telepítsenek. Lakossági 
kérésként merült fel a Kaposvári útnak a hömyéki elágazó felöli részén két buszváró létesítése 
is. Itt a közút engedélyére van szükség, de abban a formájában, ahogy az önkormányzat 
létesíteni tudná, nem engedélyezik. Ha beljebb vinnék a buszvárót, akkor pedig az 
ingatlantulajdonosoknak az engedélyére lenne szükség. Úgy gondolja, hogy ott azért 
jellemzően inkább leszállók, mint felszállók vannak. Január 31-én rendkívüli testületi ülést 
tartottak a pedagógus béremelés kapcsán az önkormányzatra háruló feladatoknak a tisztázása 
és a szükséges döntések meghozatala miatt. Február 1-én újrapályáztak az országos fásítási 
programra (16 db magas kőris, 2 db fehér eper és 5 db gömbszivar). Február 2-án személyes 
egyeztetést tartottak közösen jegyző asszonnyal a Sásd és Térsége Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjével és képviselőjével a többlettámogatási kérelmükről. Tárgyaltak a közös uniós 
projektről is, aminek idén ősszel Sásd városa lesz a házigazdája. A rendezvény szeptember első 
felében lenne, aminek a keretében bemutatnák az önkormányzati intézményeket, kirándulást 
szerveznének, fogadást tartanának. A részletek kimunkálása még folyamatban van. A testület a 
támogatási kérelmet külön napirendi pontban tárgyalja majd. Ugyanezen a napon egyeztett Dr. 
Síkfői Tamással, a Pécs-baranyai Kereskedelmi és Iparkamara elnökével a Sásdon tartandó 
gazdaságfejlesztési fórumról. Ezt a fórumot a Közösségi Házban a térség vállalkozói részére 
április 19-én tartanák. Az ezzel kapcsolatos költségeket az Iparkamara vállalta. Ugyanezen a 
napon tartották a nyugdíjas farsangi bált, ami nagyon jó hangulatban telt. Megköszönte a 
képviselőknek, hogy teljes létszámmal jelen voltak. Továbbá alpolgármester úrnak a 
szervezésben nyújtott segítségét, a zenei közreműködését, amivel jó hangulatot teremtett. 
Külön megköszönte Rabb Győzőné képviselő asszonynak az este folyamán nyújtott 
közreműködését, mindennemű segítségét.

Rabb Gvőzőné képviselő megköszönte alpolgármester úrnak a szervezést és a jó hangulat
biztosítását. A bálban résztvevők jelezték, hogy nagyon finom volt a vacsora és mindenki 
nagyon jól érezte magát.
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Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy február 6-a lezárult két TOP Plusz-os 
pályázatuk ex ante előzetes hatósági ellenőrzése, tehát mind az államkincstári ellenőrzés, mind 
pedig az irányító hatósági ellenőrzés az államtitkárság részéről. így a szükséges közbeszerzési 
eljárások kiírásra kerültek. Az „Élhető település kialakítása Sásdon” tárgyú TOP Pluszos 
projekt több akcióterületet érint, ennek a keretében tudják felújítani a sportcsarnokot a 
Közösségi Házban. Ennek alapján az alábbiakat tervezik: sportpadló csere, az akusztikai 
burkolás, az előtérben padlóburkolat csere, az ebédlőben a nyílászárók felújítása. Továbbá a 
szoborkert térkövezése, köztéri bútorok kihelyezése, új közvilágítás biztosítása, a kertmozi 
helyszínének fejlesztése, a Fáy A. utcába vezető járda térkövezése. Ezen kívül a sportpálya 
környezetének a megújítását is tervezik. Itt a 400 méteres futókör rekortán borítást fog kapni 
egy meghatározott szakaszon. A kresz park helyén egy rendezvénytér kialakítását tervezik, 
ennek alapján szabadtéri színpadot építenének kiszolgáló létesítményekkel, öltözőkkel, 
mosdókkal, pavilonokkal megfelelő áram kiépítésével. Az „Épület komplex energetikai 
korszerűsítése Sásdon” című projekt keretében kiegészítve a szociális infrastruktúra fejlesztésre 
kiírt TOP Pluszos pályázatukkal a Kossuth L. u. 1. és a Dózsa Gy. u. 33. alatti ingatlanokat 
újítanák fel. Terveik között szerepel, hogy a Kossuth L. u. 1. szám alatti ingatlanba átköltözik 
a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ. Ugyanezen a napon érkezett hiánypótlás a másik 
TOP Pluszos pályázatuknál az ex ante bírálat alatt álló „Egészségház építése Sásdon” című 
pályázatra. A hiánypótlási felhívásnak megfelelően adminisztratív dolgokat kell rendbe tenni a 
feltöltött anyagokkal kapcsolatban. Az újtelepi csapadékvíz-elvezetési projekttel kapcsolatban 
elmondta, hogy néhány napon belül eredményt hirdetnek, ezután megkezdődhet a kivitelezés. 
A harmadik 100 mFt-os csapadékvíz-elvezetési projekttel kapcsolatban elmondta, hogy 
szeretnék a Deák térre közúti közlekedési infrastruktúra fejlesztésre átvinni a támogatást. A 
korábbi csapadékvizes pályázatokból biztosan lesz maradvány. A Deák téren nemcsak sima 
aszfaltozásra volna szükség, hanem burkolat megerősítésre. Az erre vonatkozó kérelmük 
elbírálás alatt van. Február 6-án együttműködési megállapodást írt alá a CYEB Energetikai 
Megoldások Kft-vei. ingyenes lakossági LED-csere programra. Ez az jelenti, hogy az előzetes 
regisztrációt követően minden sásdi polgár, aki áramszámlával rendelkezik, ingyenesen 
cserélheti a LED-es izzót. Erről a lehetőségről a lakosságot tájékoztatni fogják. Március 1-től 
lehet majd regisztrálni. Február 7-én a K&H Bank képviselőjével egyeztetett arról, hogy a bank 
készpénzbefizetésre is alkalmas terminált helyezne ki Sásdra a régi okmányiroda épület volt 
bejárati részénél. Annak érdekében, hogy ez megvalósuljon, ahhoz Sásdon és környékén új 
számlaszerződések megkötésére van szükség. Ennek érdekében a bank kéthetes kitelepülést 
tervez a Közösségi Ház előtt. Február 8-án a Levendula Klub meghívására a Carlo Étteremben 
„torkos csütörtökön” vett részt. Ezen a napon elköszöntek Pap Zoltánná hivatalsegédtől a 
hivatalban. Megköszönték neki a 13 év munkáját, amit itt a Hivatal kötelékében eltöltött. 
Ugyanezen a napon visszakapcsolták a Szent Imre út és a Hömyékre vezető út összes 
közvilágítási lámpáját. Örül annak, hogy túl vannak a tavalyi éven, amit a rezsiárak 
nagymértékű emelkedése kísért. Elmondható, hogy az önkormányzat egy másik „dimenzióba” 
került a rezsiárakat illetően, ami nem 50 %-os, nem 100 %-os emelkedést, hanem sok esetben 
1000 %-os emelkedést jelentett. Tehát amíg a lámpák korábban egy hónapban 500 eFt-ért, 
addig most 5 mFt-ért világítottak. Óhatatlanul valamilyen korlátozásra volt szükség, így a 
közvilágítás időtartamát korlátozták fél-fél órával. Ezt a korlátozást már korábban 
visszaállították, illetve néhány lámpatestet köttettek ki akkor, és köttettek most vissza. A 
korlátozás 10 mFt-ot meghaladó megtakarítást eredményezett. Ezen a napon megérkezett a 
fedettpiac parkolónak a forgalomba helyezési engedélye, ezt megelőzően a használatbavételi 
engedélyt is megkapták a piacra. Február 9-én Elek Péter karnagy úrral közösen tárgyalt a 
Hivatalban. A megbeszélésen részt vett Pintér Gábor alpolgármester úr, Nagy Lajos László 
pénzügyi irodavezető úr és Meggyesi Mónika intézményegység-vezető is.



5

A Sásd Városi Koncertfüvós Zenekar idén ünnepli 50 éves jubileumát, amit június 15-16-án 
tartanának. A tervek szerint 5 zenekar fog fellépni. A pénteki napon minősítő hangversenyre 
kerülne sor, szombaton lenne a zenekari találkozó jubileumi koncertekkel. A Hegyhát Fúvós 
Egyesület örömmel tájékoztatta arról, hogy a NEA pályázaton 2.300 eFt-ot nyert, amit 
hangszervásárlására használnak fel. A jubileumi ünnepség költségeit önerőből tervezik. Február 
10-én részt vett a Sásdi Általános Iskola farsangján. Az önkormányzat részéről 10-10 eFt értékű 
könyvutalványt ajánlott fel tombolatárgyként. Megköszönte Kovács Lilla iskolaigazgató 
asszonynak a meghívást. A Nagyvárad utcai csapadékvíz-elvezetési projekttel kapcsolatban 
elmondta, hogy február 12-én aláírták a kivitelezővel a szerződést. A mai napon megtörtént a 
munkaterület átadása. Önerős beruházásként készülnek a tavasszal telepítendő egységes 
utcanévtáblák. A piaccsamok kamerarendszere is elkészült, továbbá folyamatban van 500 eFt 
nagyságrendben a LED fal beszerzése. A tanuszodával kapcsolatban elmondta, hogy az 
önkormányzat nevében felajánlást tett a tanuszodát fenntartó Nemzeti Sportügynökség felé, 
miszerint az önkormányzat önerőből az épület homlokzatát lefestené a fafelületek lekezelésével 
együtt. A fenntartó jelezte, hogy írásbeli megállapodás megkötésére van szükség. Úgy látja, 
hogy minden jel arra mutat, hogy kora tavasszal megnyithat az uszoda. így az önkormányzathoz 
forduló szülők gyermekeinek úszással kapcsolatos igénye is megoldódna. Hirdi Zoltán szülő 
személyesen járt a hivatalban az úszásoktatással kapcsolatban (az önkormányzat szállítsa a 
gyermekeket Dombóvárra a sásdi uszoda megnyitásáig). Kérte, hogy a szülők kérelmét küldjék 
meg a Hivatalnak, de az eddig még nem érkezett meg.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy az Őszidő Klub tagjai Pécsen voltak moziban, ahol 
megtekintették a Semmelweis című mozifilmet. A Nyugdíjas Klub köszönetét tolmácsolta, 
amely szerint az önkormányzat biztosította részükre a kisbuszt. Tájékoztatta a testületet, hogy 
február 9-én az Őszidő Klub és a Levendula Klub Harkányban járt nyugdíjas farsangi 
rendezvényen a harkányi nyugdíjas klub meghívásának köszönhetően. Nagyon színvonalas 
rendezvényen vettek részt.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a március 1-jétől az átszervezett 
közétkeztetésnek köszönhetően még inkább felszabadul az önkormányzati üzemben tartású 
gépjármű.

Takácsné Somogy vári Mária képviselő megkérdezte, hogy mikor vehetik igénybe az árusok 
a fedett piacot? Arról volt szó, hogy márciusban már beköltözhetnek, de úgy hallották, hogy 
majd csak áprilisban.

Dr. Jusztinger János polgármester nagyon bízik abban, hogy áprilisban megtörténhet a 
beköltözés. Jelenleg is zajlanak a garanciális javítások. Amíg a munkák nem készülnek el, addig 
nem kerül átvételre a piaccsamok, addig így nem költözhetnek be az árusok. Fontos tudni, hogy 
ez a projekt nagyon kevés pénzből valósult meg. A kivitelező 2021 decemberében nyerte meg 
a projektet úgy, hogy akkor már forráshiányos volt.
Sajnos két hónappal később kitört az ukrán háború, ami nagyon felvitte a nyersanyagárakat és 
a ráemelési döntés csak áprilisban született meg. Mindezek miatt csak nyáron kezdődhetett meg 
a munka. Elmondható, hogy mindenféle pótmunka igény nélkül befejeződött az átlagosnál 
grandiózusabbnak tervezett projekt. Bízik a garanciális hibák javításában. Amennyiben nem 
tudják a hibákat kijavítani, akkor az önkormányzat mással fogja elvégeztetni. Természetesen a 
kivitelező költségére. De addig nem veszik át, amíg nem hibátlan. A népkonyhával 
kapcsolatban elmondta, hogy a képviselő-testület felhatalmazta a Palliatív Humán Szolgáltató 
Központtal történő megállapodás aláírására, ami alapján elindíthatják a népkonyha 
szolgáltatást.
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Az önkormányzat részéről aláírásra került a megállapodás, viszont a szolgáltató részéről még 
nem. A Sásd, Rákóczi u. 28. szám alatti üzletsorral kapcsolatban elmondta, hogy az ottani 
vállalkozók kezdeményezték a társasházzá alakulásukat. A Sásd, Kaposvári úti 
Szolgáltatóházat is szeretnék, ha társasházzá alakulna. Az ott lévő udvar a sásdi önkormányzat 
1/1 -es tulajdonában van, rendezetlenek a viszonyok.
Javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

16/2024. (11.13. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

2./ Alapítvány létrehozása a Sásdi Mentőállomás működési támogatása céljából 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a kérelméről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy 2023 decemberében emailben kereste 
meg Varga Sándor a Sásdi Mentőállomás képviseletében. Válaszában türelmet kért a 2024. évi 
költségvetés tervezéséig. Személy szerint nyitott erre a kezdeményezésre, véleménye szerint a 
testület is támogatni fogja. Elmondta, hogy abszolút közös érdekük, hogy a mentőállomásuk a 
lehető legtöbb támogatást kapja. Az alapítvány létrehozásának van adminisztratív része, amihez 
felajánlotta azt a jogi segítséget, ami ehhez szükséges. Felkérte Varga Sándort, hogy ismertesse 
a kérelmét.

Varga Sándor köszöntötte a testületet. A kérelmével kapcsolatban az alábbi levelet olvasta fel: 
„Tisztelt Dr. Jusztinger János Polgármester Úr, tisztelt képviselő testület! Varga Sándor 
vagyok, a Sásdi mentőállomás nevében szeretnénk Önökhöz fordulni. Szeretnénk egy 
alapítványt létrehozni, melynek célja a Sásdi Mentőállomás korszerű, európai színvonalon 
történő működése. Az alapítvány tevékenysége lenne: a./ Sásd és térsége mentő-ellátásának 
javítása, ennek érdekében a mentéshez mentéstechnikai eszközök, illetve a mentés oktatásához 
szükséges eszközök beszerzése, pótlása, b./ A mentésben részvevők folyamatos oktatásának, 
továbbképzésének, szakképzésének támogatása, elősegítése, illetve a lakosság elsősegély
nyújtási ismereteinek növelése, c./ Sásd Mentőállomás szociális körülményeinek, 
műszerezettségének, informatikai felszereltségének, egyéb felszerelésének bővítése, 
korszerűsítése, d./ A Mentőállomáson dolgozók egészségi állapotának és munkafeltételeinek
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javítása, e./ A fentiek megvalósulása érdekében előadások, tanfolyamok, egyéb programok 
szervezése. A bírósági nyilvántartásba vételhez az alapítvány létrehozásához alapítói vagyon 
szükséges. A bírói gyakorlat azt követeli meg, hogy az alapító vagyon legalább a szervezet 
elindulásának költségeit fedezze. A gyakorlat szerint alapítványt 100.000 Ft-nál kevesebb 
alapító vagyonnal nem jegyeznek be, ugyanakkor az inflációs környezetre a bírói gyakorlat is 
reagálni fog, ezért javasolt ennél magasabb (legalább 150.000 Ft-os) alapítói vagyon 
rendelkezésre bocsátása. Az alapítói vagyon ügyvédi letétbe lesz helyezve a bejegyzői végzés 
jogerőre emelkedéséig. Az alapítvány létrehozásához szükséges, alapító vagyonnal sajnos nem 
rendelkezünk. Ehhez a nemes célhoz szeretnénk Dr. Jusztinger János Polgármester Úrtól és 
Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testületétől segítséget kérni. Köszönöm szépen, 
hogy módot adtak rá, miszerint eljöhessek és meghallgassanak!”

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az alapítói vagyont 300 eFt- 
ban határozza meg.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

17/2024. (11.13.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Sásdi 
Mentőállomás javára alapítvány létrehozását, melyhez 300 eFt 
támogatással hozzájárul.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

3./ Sásd Város Önkormányzata 2024. évi költségvetése fi. forduló)
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásbeli előterjesztés -  a költségvetési tervezetről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a költségvetésük főösszege csaknem 3,5 
milliárd Ft, nem tartalmaz működési hiányt. A költségvetés 55 mFt tartalékot tartalmaz. Úgy 
tartalmaz tartalékot, hogy 2006 óta, amióta képviselő, nem emlékszik arra, hogy 
nagyságrendileg 60 mFt-os önerős beruházást végzett volna az önkormányzat.
Az önerős beruházásoknál tervezik egy-két utca teljes hosszában, illetve a Hősök tere egy 
részének a leaszfaltozását. Sor kerül a Városháza megújítására, tervezik a fedett buszvárók 
létesítését, a város központjában a virágosítást. A fedett piaccsamoknál is vannak még 
megoldandó feladatok. Új játszóteret építenek a Kossuth L. utcában. Egységes utcanévtáblákat 
helyeznek ki a főútra nyíló mellékutcákhoz. Látható, hogy az önkormányzat jól gazdálkodott, 
minden korábbit meghaladó tartalékkal és önerős beruházással, ha minden évben így előrébb 
lépnek, akkor a város fejlődik. Megköszönte a testületnek a támogatását.
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Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy 3,4 milliárd forint a költségvetési 
főösszeg, ebből 1,9 milliárd a működés és 1,5 milliárd forint a fejlesztés. A 3 milliárd 400 mFt- 
os főösszegből az állami támogatás 820 mFt. A saját bevétel 251 mFt és a többi mind 
finanszírozási bevétel. Leginkább a pénzmaradványokat öleli fel, ami 2 milliárd 350 mFt. Az 
áthúzódó kötelezettségek összege 1 milliárd 569 mFt, ez a megvalósítandó pályázatokat érinti. 
Ebben is van olyan saját vállalás, ami a működést is végig kísérik, illetve rámutatnak arra is, 
hogy a fejlesztésben már tavaly sikerült elkülöníteni olyan sajáterős beruházásokhoz forrást, 
amelyek idén megvalósulnak. Elmondta, hogy kb. 60 mFt a sajáterős fejlesztési összeg. Az 
állami támogatásokat illetően, már évek óta megszokott a felhasználási kötöttség. Ebben az 
évben ez még inkább jelentkezik. Elmondta, hogy a közoktatás terén kapott állami kiegészítő 
támogatások szigorúan lesznek kötöttek, de az egyes intézményeknél is jelentkezni fognak. 
Tehát a felhasználási kötöttség nagyon szigorú. Az intézményvezetőkkel történő egyeztetés 
során erről is tárgyaltak. Az egyes területeken idén is vannak olyan keretek, amelyek 
felhasználásának év végig kell megtörténnie. Ezeket a kereteket külön is jelölték a 
költségvetésben. Ez az óvodánál kb. 14 mFt-os összeg, az étkeztetésnél kb. 10 mFt, ez a tavalyi 
évhez képest sokkal alacsonyabb. A fejlesztéseknél hallhatták a tervezett saját erős 
beruházásokat. A pályázatokat illetően 11 olyan nagyobb pályázatuk van, ahol a fejlesztési 
kiadásaik jelentős része összpontosul. A piac beruházáshoz biztosítani fognak nettó 6.700 eFt- 
ot. A többi 10 pályázatnál is várható majd saját fejlesztési összeg biztosítása. A költségvetésben 
kimutatták, hogy a tavalyihoz képest több mint a kétszerese, azaz kb. 21 mFt-tal kezdtek a 
tavalyi év során. Ebből lehet olyan megvalósítandó feladatokat még kiválasztani, ami a hármas 
kosárban szerepelt. Erről tárgyalt a Pénzügyi Bizottság is. A tartalék összege a tavalyi évhez 
képest több mint a duplájára emelkedett, ugyanakkor a főösszegük kb. 500 mFt a megvalósult 
fejlesztési feladatoknak is köszönhetően csökkent. Ugyanakkor itt látható az infláció 
megjelenése is. A Pénzügyi Bizottsági ülésen tárgyaltak a képviselő-testület által alkalmazandó 
bérpolitikáról, amelyet a költségvetés tárgyalása során az intézményvezetőkkel is megtárgyalt. 
Alapvető változás a költségvetésben a szociális étkeztetés, amit március 1-jétől átvesz a Sásdi 
Szociális Társulás. Az álláshelyeknél két fős csökkenés látható, így 86-ról 84,5-re csökken az 
álláshelyek száma. Ez a másfél fős álláshely a Sásdi Szociális Társulásnál fog jelentkezni. A 
pénzmaradványok jelentős részre a pályázatokhoz kötődik. Az önkormányzati pénzmaradvány 
kb. 240 mFt volt az év végén az 1 milliárd 667 eFt-ból, amelyből látszik mekkora súlya van a 
megvalósítandó pályázataiknak. Az adóbevételeknél az évek során óvatosabban terveztek. Az 
iparűzési adóbevételnél 130 mFt-ot, az építmény és magánszemélyek kommunális adónál a 
tavaly befolyt összegekhez mérten alacsonyabb szinten terveztek. Kiemelendő, hogy az ellátási 
díjak főként az ÁMK-nál jelentkeznek a szociális és gyermekétkeztetést illetően, ezek jelentik 
a legnagyobb bevételt a működési bevételeknél. Ezek a bevételek folyamatosak, kiadásokhoz 
kötődőek és alacsony kockázatúak. A támogatásoknál 801 mFt a költségvetési támogatásuk 
összege, ebből 754 mFt a feladathoz kötődő kapott támogatás és majdnem 50 mFt az, amit a 
különböző feladatok ellátására kapnak. Ez korábban 10 mFt volt éves szinten. Ebből 
kiemelendő a szociális ágazati pótlékok plusz állami támogatása. A közművelődési feladatokra 
plusz 5 mFt-ot kapnak, amit a béremelésükre fordítanak 20%-os mértékben. A közneveléshez 
kapcsolódó esélyteremtési pótlék támogatása megjelenik több mint 15 mFt-tal. Ezen tételek 
összege 50 mFt.

Dr. Jusztinger János polgármester megköszönte a költségvetés részletes ismertetését, majd 
átadta a Pénzügyi Bizottság elnökének a szót.
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Pál Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondta, hogy ez az év nagyon jól indult, számára 
megnyugtató. De mindig óvatosnak kell lenni, mert voltak már meglepetések. Elhangzott, hogy 
kb. 60 mFt már a 2024. évi költségvetésben tervezve van, de még így is van 55 mFt tartalék. A 
rendszerváltás óta talán ez a legjobb év, ilyen tartalékokkal az önkormányzat soha nem 
rendelkezett. Ettől függetlenül javasolta, hogy a félév során a költségvetést vizsgálják felül.

Dr. Jusztinger János polgármester kiegészítette az elhangzottakat, hogy nagyon nehéz ilyen 
bizonytalan gazdasági környezetben azt mondani, hogy egyértelműen jó vagy rossz egy év, de 
a számok jót mutatnak. Az biztos, hogy nagyon óvatosan kell kezelni mindent. Adott esetben 5 
mFt lehet is lehet sok, de 50 mFt is lehet kevés. Az önkormányzat az idei évben 14 mFt 
szolidalitasi hozzájárulást fizet az államnak. Az önkormányzat nem kap támogatást az államtól 
szociális célra, a segélyeket, a csomagokat önerőből biztosítja (ez korábban kb. 15 mFt volt 
évente).

Pál Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke hangsúlyozta, hogy az önkormányzat óvatosan 
gazdálkodjon. A kiadott táblázat szerint a tartalékot nem befolyásoló tételek, amiket 
elfogadásra javasolnak az óvoda és bölcsőde esetében a következők: csoportszoba laminált 
padlóval történő ellátása 500 eFt, homokozó takarók vásárlása 500 eFt, külső homlokzatfestés 
300 eFt, árnyékolás 200 eFt, kerítés készítése teraszra 200 eFt, ábrázolási kellékek, játékok 
vásárlása 250 eFt, nem kötelező munkaruha juttatás 21 fő estében 15 eFt/fő, összesen 315 eFt, 
ábrázolási kellékek vásárlása 300 eFt, sörpad garnitúra vásárlása 500 eFt, irodai számítógép 
vásárlása 300 eFt, 1 db klíma beszerzése 1.700 eFt, kamera beszerzése 380 eFt. Vidám Kórusok 
Találkozója 300 eFt, falburkolat javítása 200 eFt. ÁMK konyha és csarnokba asztalterítők 
vásárlása 300 eFt, munkaruha a takarítóknak 160 eFt, tisztasági festés mosdók esetében 400 
eFt, szélfogó szőnyeg vásárlása 300 eFt, liftkabin kábel 1 mFt, folyosó végi hátsó ajtó javítása 
1 mFt, étkező asztalok (35 db) és székek (90 db) vásárlása a Közösségi Házba 3.650 eFt. Ez 
összesen 12.855 eFt az önkormányzat esetében. Ami a tartalékot érinti, az alábbiak: 
rendezvények a könyvtárban 250 eFt, borverseny 150 eFt, piaccsamok átadó ünnepség 2 mFt, 
Pite- és borfesztivál 2 mFt, szilveszteri futás 300 eFt, Sásd és Vidéke újság különszám 
megjelenése 500 eFt, túraklub 300 eFt, Levendula Nyugdíjas Klub támogatása 150 eFt, Őszidő 
Klub támogatása 150 eFt, zenekar támogatása 1.300 eFt, Vegyeskar utazási támogatása 300 
eFt, Foltvarrók támogatása 150 eFt. A cafeteria juttatásra 6 mFt-ot terveztek (100 eFt/év/fő 60 
fő). A Támogató Szolgálat támogatása 900 eFt. A tartalékot érintő tételek összege 14.700 eFt. 
Ezek levonásával mindösszesen 40.604.695,-Ft a tartalék összege.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az idei évi költségvetésben is szerepel a 
1.500 eFt-os Civil alap, amire pályázni lehet a korábban meghatározott városszépítő célokra. 
Javasolta a testületnek, hogy az írásban kiadott, jegyzőkönyv mellékleteként csatolt, Sásd Város 
Önkormányzatának 2024. évi költségvetési tervezetét (I. forduló) fogadja el.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének

18/2024. (11.13.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt, Sásd Város Önkormányzatának 
2024. évi költségvetési tervezetét elfogadja.
A Hivatal Pénzügyi Irodája ennek megfelelően készítse el az 
önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének tervezetét.
A polgármester a rendelettervezetet a közmeghallgatást követően 
teijessze be a képviselő-testület elé jóváhagyásra.

Határidő: 2024. február 26.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

4./ Sásd és Térsége Nonprofit Kft, támoeatási kérelme 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a támogatási kérelemről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester megismételte, amit az 1./ napirendi pont kapcsán már 
említett, hogy a Kft. képviselőivel korábban személyesen egyeztettek. A képviselők írásban 
megkapták Keceli Kinga ügyvezető levelét, mivel a testület részletes kimutatást kért a Kft. 
munkájáról, működéséről. A Kft. korábban 1.292 eFt-ot többlettámogatást kért a 700 eFt-on 
felül. A levelében bemutatott két területet érintően az összes támogatási kérelmük 1.653.600,- 
Ft. Ezen felül az idei évre kémének még 700 eFt-ot. Ez összesen 2.353.600,-Ft lenne. A 
költségvetés tárgyalásakor elfogadták, hogy a Kft. részére 2024. évre is 700 eFt-os támogatást 
terveztek. Viszont a hármas kosárban szerepel 900 eFt. Ez azt jelenti, hogy a testület a 2023. 
évre kért támogatási kérelmük felét, kb. 600 eFt támogatást nyújtana a kért 1.292 eFt-tal 
szemben. Az idei évi 700 eFt-ot emeljék meg 300 eFt-tal, így az idei évben 1 mFt-ot 
biztosítanának. A tervezetthez képest ez plusz 900 eFt-ot jelentene az idei évben.

Urvald Péter képviselő megkérdezte a tárgyalás folyamán szóba került-e a gondosóra 
lehetősége? Véleménye szerint az idei beszámoló hasonló a tavalyihoz.

Dr. Jusztinger János polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy a Kft. képviselőit 
tájékoztatta arról, hogy ősszel elindul a TOP_Plusz-3.1.3-23. azonosító számú „Helyi humán 
fejlesztések” című pályázati projekt, aminek fontos eleme a jelzőrendszeres szolgáltatás 
működtetése, amit az önkormányzat a Kft. együttműködésével, bevonásával valósítana meg. 
Sikeres pályázat esetén 150 mFt támogatási összeg nagymértékben segíteni tudja majd a 
működésüket.

Urvald Péter képviselő véleménye szerint a Kft. 700 eFt-os támogatásban részesüljön és majd 
a pályázat függvényében döntsenek a keretösszeg további felhasználásáról.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a pályázatot a későbbiekben fogják kiírni. 
Nem lehet tudni, hogy mikor lesz nyertes pályázat. Személy szerint 900 eFt támogatást 
javasolna.
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Koszorús Tímea jegyző javasolta, hogy a testület az idei évre kért támogatást meg is felezheti, 
azaz most csak az első félévre állapítanak meg támogatást.

Dr. Jusztinser János polgármester javasolta, hogy a Kft. részére 700 eFt támogatást 
biztosítsanak féléves támogatásként. A pályázat elbírálása után téijenek vissza erre a kérdésre.

ürvald Péter képviselő megkérdezte, amennyiben nyertes pályázatról beszélhetnek majd, 
akkor mennyire lesznek a munkájukra utalva?

Dr. Jusztinser János polgármester elmondta, hogy a sikeres pályázat miatt együtt kell 
működni.
Javasolta a testületnek, hogy a tavalyi évhez hasonlóan 700 eFt támogatást biztosítson a Kft. 
részére azzal, hogy félévkor döntenek a további működési támogatásról.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

19/2024. (11.13.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sásd és Térsége 
Terület- és Humánfejlesztési NKft. fenntartó részére a Hegyháti 
Szociális Alapellátási Központ működtetéséhez kérelmére a 2023. évi 
működésre tekintettel 600.000,- Ft, a 2024. első félévi működéshez 
700.000,- Ft vissza nem térítendő támogatást nyújt.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

5./ Fogorvosi rendelő bérlete
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

írásbeli előterjesztés -  a bérleti díj módosításáról -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző szóbeli előterjesztésében elmondta, hogy Dr. Simon Tibor azzal 
kereste meg telefonon, hogy szeretné a fogorvosi rendelő helyiségbérleti szerződését továbbra 
is fenntartani, úgy tudja, a szerződés már lejárt. Az új bérleti szerződést már az általa javasolt 
emelt összegű bérleti díjjal szeretné megkötni. Elmondta, hogy a bérleti szerződés még nem járt 
le. Annak idején olyan szerződést kötöttek 2023. évre, ami szerint automatikusan 
meghosszabbodik, hacsak azt valamelyik fél fel nem mondja, tehát jelenleg határozatlan időre 
szóló bérleti szerződésük van, amelyben fix 150 eFt bérleti díj szerepel, 
így Dr. Simon Tibornak nincs lehetősége egyoldalúan a bérleti díj emelésére. Az eddigi 150 
eFt bérleti díjat 165 eFt-ra szeretné megemelni, ami nagyjából az inflációs mérték.
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Elmondta, hogy annak idején Dr. Simon Tibor partner volt az önkormányzattal, véleménye 
szerint a testület méltányolja kérését, hiszen évek óta folyamatosan biztosítja az önkormányzat 
számára a fogorvosi rendelőt.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy valóban egyoldalúan nem emelheti meg 
a bérleti díjat. Örül annak, hogy már körvonalazódik, belátható távolságon belül van a tervezett 
egészségház megépítése. A projekt részeként a fogorvosi munkaállomást már megvásárolták, 
ami 11.675.310,-Ft-ba került.
Javasolta a testületnek, hogy módosítsák a bérleti szerződést, a fogorvosi rendelő bérleti díját 
165 eFt-ban határozzák meg és legyen lehetőség az inflációs mértékű évenkénti emelésre.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

20/2024. fii.13.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a bérbeadó 
kezdeményezését elfogadva módosítja a Dr. Simon és Társa Bt-vel a 
Sásd, Szent Imre út 23. szám alatti fogorvosi rendelő bérleti díját 2024. 
január 1-jétől havi 165 eFt-ban állapítja meg azzal, hogy a bérbeadónak 
lehetősége van évente az inflációnak megfelelő mértékben emelni a 
bérleti díjat.

Határidő: 2024. március 15.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

6.1 Polgármester 2024. évi szabadság ütemterve 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a polgármester 2024. évi szabadság ütemtervéről — a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy az írásos előterjesztést mindenki kézhez kapta. A 
törvény alapján kötelező beteijeszteni a testület felé.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a kiadott előterjesztés elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének 

21/2024. QI.13.) KTH. számú határozat

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként becsatolt Dr. Jusztinger János polgármester 2024. 
évi szabadságütemtervét jóváhagyólag tudomásul veszi.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

7./ Közmeghallgatás időpontjának kitűzése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy 2024. február 26. napján, 
hétfőn 18 órai kezdettel közmeghallgatást tartson.
Napirendi javaslat: Beszámoló Sásd Város Önkormányzata 2023. évi tevékenységéről és Sásd 
Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési tervezetének ismertetése.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  6 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
22/2024, (11.13.) KTH. számú határozat

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 2024. 
február 26. napján a Közösségi Házban 18 órai kezdettel közmeghallgatást tart.

A közmeghallgatás napirendi pontjai:

1. / Beszámoló Sásd Város Önkormányzata 2023. évi tevékenységéről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásd Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési tervezetének
ismertetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Határidő: február 26.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Mivel több napirendi pont nem volt, Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek 
megköszönte a megjelenést és a képviselő-testületi ülést bezárta.

— *—

Koszorús Tímea
jegyző
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. február 13. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők részére

Dr. Jusztinger János

Pintér Gábor

Pál Csaba

Rabb Győzőné

Székely Szilárd

Takácsné Somogyvári Mária Au‘ fcÁuA

Urvald Péter
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. február 13. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Koszorús Tímea

Nagy Lajos László

Dr. Kajdon Béla

Dr. Hevesi Éva

Baranya Vármegyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva 

Orsós József 

Zima István 

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Orbán Éva 

Hajós Angéla 

Merk Zsolt

Győri-Korom Viktória 

Orsós Józsefné 

Bíró Józsefné
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